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Abstract (en)
The labeling unit (100) comprises a label tape feeding unit (107) that is provided for feeding a glue-coated label tape (103). A cutting unit (108)
comprising a cutting element (112) and a rotatable impression cylinder (113), is provided for cutting the label tape for obtaining labels (118). A
rotatable applicator cylinder (116) is provided for applying the labels onto a container (119). A rotatable label transfer cylinder (115) is arranged in a
conveying direction (114) of the labels immediately after the cutting unit and/or immediately before the applicator cylinder. An independent claim is
included for a method for labeling of containers with labels.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Etikettieraggregat (100; 200) zum Etikettieren von Behältnissen (119; 219) mit Etiketten (118; 218), umfassend eine
Etikettenband-Fördereinheit (107; 207) zum Fördern eines Etikettenband, eine Schneideinrichtung (108; 208) zum Schneiden des Etikettenbands
zum Erhalten von Etiketten, einen rotierbaren Etikettentransferzylinder (115; 215_1; 215_2) und einen rotierbaren Applikationszylinder (116; 216)
zum Applizieren der Etiketten auf die Behältnisse, wobei der Etikettentransferzylinder in Förderrichtung der Etiketten nach der Schneideinrichtung
und vor dem Applikationszylinder angeordnet ist.
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